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Besluitenlijst vragen aan het college 

Onderwerp Vragen raadsleden aan het college conform art. 48 RvO 

Datum  15 januari 2019  

Portefeuillehouder De vragen worden beantwoord door wethouder Jongen en wethouder De Graaf.  

Verloop proces / 
Vervolgtraject 

De mondelinge vragen en antwoorden vormen een onderdeel van de 
informatieplicht van het college. Het is aan de raad om te kijken wat met de 
informatie wordt gedaan. 

Aanwezig  17 personen (o.a. raads- en burgerleden en publiek).  

Fractie-
woordvoerders 

Mevr. Demas (D66), Dhr. Gilissen (50PLUS), Dhr. Janssen (GroenLinks), Dhr. 
Vrehen (SP), Dhr. Pieters (SPM).  

Voorzitter Mevr. Meese  

Secretaris Dhr. Van der Aa 

Samenvatting en 
afspraken 

De voorzitter heeft iedereen van harte welkom. Mevr. Demas stelt namens D66 
vragen over 4-tal onderwerpen. Mevr. Demas vraagt of de beantwoording over 
functionaris gegevensbescherming vanavond direct toegevoegd kan worden bij 
het agendapunt van de raadsvergadering. Wethouder De Graaf geeft aan dat 
beantwoording toegevoegd kan worden.   
 
Hulp aan staatlozen (link: vragen)  
Wethouder De Graaf geeft antwoord op de gestelde vragen.  

1. De gemeente heeft de afgelopen jaren geen specifieke vragen van 
staatloze personen gekregen om hen te helpen. Wel heeft de gemeente 
een zogenaamd Lokaal Samenwerkingsoverleg (LSO) regulier gepland. 
Aan dit overleg nemen de Immigratie- en Naturalisatiedienst (IND), 
Afdeling Vreemdelingenpolitie, Identificatie en Mensenhandel (AVIM), 
Dienst Terugkeer en Vertrek (DT&V), Internationale Organisatie voor 
Migratie (IOM), Stichting Vlot, Stichting Wereldwijd, het Veiligheidshuis 
en de gemeente deel. De bedoeling van dit overleg is om personen die 
geen verblijfsvergunning hebben gekregen en toch in Maastricht 
verblijven in ‘beweging’ te krijgen. De beweging kan bestaan uit opnieuw 
een procedure opstarten of terugkeer naar het land van herkomst. 
Illegaal verblijven in Nederland heeft een zeer negatief 
toekomstperspectief voor de betrokkene en daar proberen we 
verandering in te brengen. Wij stellen voor dat op het moment dat een 
stateloos persoon zich bij de gemeente meldt, hij of zij besproken wordt 
in het Lokaal Samenwerkingsoverleg. En dat vervolgens de partij waar de 
verantwoordelijkheid ligt de noodzakelijke ondersteuning en begeleiding 
biedt. 

2. Nee, dat beeld heeft de gemeente niet dit moment.  
3. De gemeente biedt geen actieve hulp op dit moment.  
4. Dit is op dit moment niet van toepassing.  

https://maastricht.notubiz.nl/document/7206471/1
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5. Mocht de vraag binnen de gemeente zich voor doen dan zullen we 
expertise ophalen bij collega gemeentes en bij de ketenpartners zoals 
IND, AVIM, DT&V en het IOM. 

6. Het is niet de verantwoordelijkheid van de gemeente om de nationaliteit 
of staatloosheid te beoordelen, dit is aan de IND.  

7. Het is niet een taak van de gemeente of actieve vraag die voorligt.  
8. Concreet bestaat bij de gemeente geen ervaring met staatlozen en is 

daarom ook niet bekend waar hun informatiebehoefte ligt. Vanuit dat 
gegeven is het ook moeilijk om aan te geven of voorlichting van 
toegevoegde waarde is. Individuele casussen worden ingebracht in het 
Lokaal Samenwerkingsoverleg en zal van daaruit de noodzakelijke 
ondersteuning en begeleiding geboden worden. 

9. Landelijke wetgeving en uitvoeringsprocedure ’s moeten eenduidig en 
helder zijn zodat het voor staatloze personen snel duidelijk wordt waar 
ze aan toe zijn. In de praktijk heeft de gemeente geen ervaring met 
stateloze personen en kunnen we niet beoordelen wat er in dat kader 
beter kan. 

 
Wethouder geeft aan dat zij kan navragen bij Stichting Vlot of zij met staatlozen 
bekend zijn. Mocht iemand in deze situatie terechtkomen dan wordt het 
besproken in het Lokaal Samenwerkingsoverleg. Dhr. Janssen vraagt of bij 
Stichting Vlot een stop is (alleen perspectiefgevallen opvangen). Wethouder 
geeft aan dat de stichting op dit moment niet iedereen opvangt. Het is 
onduidelijk of dit een regel is of afhankelijk is van de toeloop. Dhr. Vrehen vraagt 
of er medische ondersteuning is voor staatlozen via GGD. De wethouder kan dit 
navragen bij de GGD. In acute nood worden mensen wel geholpen.  
 
Discriminerende werking splitsingsbeleid (link: vragen) 
Wethouder De Graaf geeft aan dat het beleid ingaat op een specifieke vorm van 
bewoning (kamergewijze verhuur) en niet op een specifieke doelgroep. Wel is 
het zo dat in studentensteden kamergewijze verhuur veel voorkomt en daarom 
dit wordt geregeld. Elke gemeente geeft hier een eigen invulling aan. Het 
overzicht van steden heeft de gemeente eerder ontvangen. In het persbericht is 
dit gecommuniceerd. Het persbericht en Facebookbericht zijn nogmaals 
bekeken. Het Facebookbericht kan mogelijk leiden tot een verkeerde 
interpretatie. De afdeling communicatie is verzocht door het college de 
aandachtspunten mee te nemen in de toekomstige berichten. De communicatie 
op dit punt wordt aangescherpt. 
 
Mevr. Demas vraagt of het Facebookbericht aangepast kan worden. De nadruk 
ligt heel erg op studenten. Wethouder geeft aan dat het nog niet heeft gezorgd 
voor verkeerde interpretaties. Het Facebookbericht zal worden aangepast.  

https://maastricht.notubiz.nl/document/7206475/1
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Functionaris gegevensbescherming raad (link: vragen) 
Wethouder De Graaf geeft antwoord op de gestelde vragen: beantwoording 
vragen. Mevr. Demas stelt een vraag over de benoeming van de functionaris 
gegevensbescherming met terugwerkende kracht voor de gemeenteraad. Mevr. 
Goossens geeft aan dat door met terugwerkende kracht wordt voldaan aan de 
wetgeving vanaf 25 mei 2018. Bovendien is verzekerd dat de AVG verzoeken die 
in deze periode zijn ingediend tot vandaag dat de functionaris 
gegevensbescherming daarover kan adviseren en de coördinatie kan voeren. Er 
is nauw contact geweest in deze periode. In de veronderstelling dat de 
functionaris gegevensbescherming die benoemd is voor de organisatie ook voor 
de griffie en gemeenteraad werkzaam is zonder aparte benoeming.  
 
Groei aantal kinderen in het speciaal onderwijs (link: vragen) 
Wethouder Jongen geeft antwoord op de vragen. Passend Onderwijs bekijken 
we niet op de schaal van de gemeente Maastricht, maar op de schaal van 
Maastricht Heuvelland. De landelijke trend zien wij ook helaas terug in 
Maastricht Heuvelland. Er zijn een aantal oorzaken. Het onderwijs staat onder 
financiële druk. Er is een groeiend lerarentekort. Passend Onderwijs bieden op 
alle scholen vergt investeringen. We streven naar inclusie. Leerlingen die extra 
hulp nodig hebben zoveel mogelijk opnemen in het primair onderwijs. Er zijn 
bestuurstafels (kinderopvang, schoolbesturen, samenwerkingsverband passend 
onderwijs, zorgaanbieders en de gemeenten). We zijn bezig om fijnmazige 
structuur te krijgen. Daar waar nodig Passend Onderwijs aanbieden. Zoveel 
mogelijk kinderen in het reguliere onderwijs dichtbij huis plaatsen. Er is een 
actieplan 2018 – 2019 van de toekomstagenda sociaal domein passend 
onderwijs-jeugdhulp. Is een nieuw project. Het onderwijs was tot nu niet 
meegenomen in deze agenda. Bijvoorbeeld bij Integrale Kindcentra 
knooppunten te hebben. Dit zorgt voor beter overleg tussen passend onderwijs 
instellingen en reguliere onderwijs. Het primair onderwijs heeft daar ook 
financieel belang bij. Er is gezamenlijk bedrag op tafel gelegd om passend 
onderwijs mogelijk te maken. De wethouder is optimistisch over de vooruitgang. 
 
Mevr. Demas vraagt of de gemeente nog extra zaken kan doen. De wethouder 
geeft aan dat er nu geen negatieve gevolgen zijn. De wethouder zal de raad 
informeren over de voortgang. Dhr. Janssen vraagt of de bestuurstafels op 
ambtelijk of bestuurlijk niveau zijn. De wethouder geeft aan dat het zowel om 
ambtelijke als bestuurlijke tafels gaat. Dhr. Gilissen vraagt of in België ook 
passend onderwijs is. Ja, waar we een voorbeeld aan kunnen nemen is Duitsland. 
De wethouder geeft aan dat in Duitsland één van de pijlers inclusie is. Dhr. Pieters 
geeft aan dat voorwaarden van belang zijn om inclusief te kunnen werken. 
Kleinere groepen zijn van belang en het scholen van leraren. De wethouder geeft 
aan dat dit van belang is.  

https://maastricht.notubiz.nl/document/7206548/1
https://maastricht.notubiz.nl/document/7234949/1
https://maastricht.notubiz.nl/document/7234949/1
https://maastricht.notubiz.nl/document/7206593/1
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Toezeggingen Wethouder De Graaf zegt toe na te vragen bij Stichting Vlot of zij met staatlozen 
bekend zijn. Daarnaast bij de GGD of er medische ondersteuning is voor 
staatlozen.  
 

 

Rondebriefje vragen aan het college 
 

Onderwerp Vragen raadsleden aan het college conform art. 48 RvO 

Soort bijeenkomst  Raad stelt vragen aan het college 

Reden van aanbieding Informatie 

Inhoud Gelegenheid voor raadsleden om mondeling vragen te stellen aan het 
college. 
Uitgangspunten: 

 De mogelijkheid is bedoeld voor raadsleden (en derhalve niet 
voor insprekers). 

 De mogelijkheid is bedoeld voor korte vragen (en derhalve niet 
voor discussie, peiling van meningen of interpellatie, waarvoor 
immers andere mogelijkheden en spelregels bestaan). 

 

Vervolg Afhankelijk van het antwoord 

Bijbehorende 
documenten 

Onderwerpen aangemelde vragen 

Presidium Spelregels:  Onderwerpen vragen worden uiterlijk maandag, voorafgaande 
aan de dinsdag van Het Besluit, voor 16.00 uur aangemeld bij de 
griffie. 

 De griffie mailt de aanmeldingen maandagmiddag door aan het 
college en maakt deze bekend op de website. 

 De voorzitter bepaalt de orde van de vergaderingen en kan 
vragen doorverwijzen naar een volgende of andere 
mogelijkheid. 

 


